

# Step 1.

至富邦人壽官網 ([www.fubon.com/life](http://www.fubon.com/life))，點選網路e方便

The image shows the homepage of the Fubon Life website. At the top, there is a navigation bar with the Fubon logo and various menu items. Below the navigation bar is a large banner with a woman and the text "網路投保旅平險 簡單又方便!". To the right of the banner is a "活動詳情" button. Below the banner is a "新聞消息" section with several news items. To the right of the news section is a "客戶專區" section with a "網路投保" button. At the bottom right, there is a callout box with an orange border and an arrow pointing to a button labeled "網路e方便" (Online e-convenient) with a "登入" (Login) button next to it.

## Step 2.

點擊填寫【會員申請】按鈕，並依指示寫申請資料

會員登入網路e方便線上交易專區

1 身分證號碼:

2 使用者代號:  密碼與使用者代號相同

3 密碼:  [點按密碼提示](#)

4 驗證碼:  請輸入顯示中的數字 **1751** [重新產生驗證碼](#)

[返回首頁](#) [忘记密码](#) [會員申請](#) [忘記密碼](#)

溫馨小叮嚀：

1. 限20歲以上之要保人申請。
2. 具有人壽有效保單。

會員申請 (加入會員三步驟)

STEP 1 填寫身分證號碼及生日 → STEP 2 選擇 OTP 驗證方式 → STEP 3 成功加入會員

STEP 1 填寫身分證號碼及生日

1 身分證號碼:

2 出生年月日:  年  月  日

[返回首頁](#) [下一步](#)

# Step 3.

選擇啟用密碼遞送 ( E-mail / 簡訊 ) 方式

The screenshot shows a three-step registration process. Step 1 is 'Complete personal information and address', Step 2 is 'Select OTP delivery method', and Step 3 is 'Complete registration'. The current step, Step 2, is titled '選擇 OTP 驗證方式' (Select OTP verification method). It includes fields for 'Email address', 'Phone number', and 'Registration date'. Below these fields, there are two radio button options: 'E-MAIL' (selected) and '手機簡訊' (SMS). A detailed notice explains that the E-MAIL option uses the user's registered email address for password delivery, while the SMS option uses the registered mobile number. A '溫馨小叮嚀' (Warm reminder) section lists three important points: 1. The system will send a 1-2 minute password preview. 2. The user must enter the 6-digit password within 20 minutes. 3. The user must use the password within 20 minutes of activation to complete registration.

溫馨小叮嚀

我們將依您所選擇之密碼遞送，將密碼遞送至您於本公司留存之 E-mail / 手機號碼 ( 以最新一張有效保戶內容為準 )。

## Step 4.

閱讀「網路保險服務聲明事項」及「富邦人壽保險股份有限公司履行個人資料保護法告知說明」後確認送出

會員申請 (加入會員三步驟)

STEP 1 確認個人資料填寫是否正確 → STEP 2 選擇 OTP 驗證方式 → STEP 3 確認加入會員

STEP 2 • 選擇 OTP 驗證方式

手機驗證

簡訊

出生年月日

選擇 OTP 驗證方式:

E-MAIL: \* 手機驗證: 發送簡訊至您的手機號碼E-MAIL: 發送簡訊至您的E-MAIL信箱。此兩種驗證方式均須配合手機或電子郵件信箱。

手機簡訊: 0900002\*\*\*

為了保護您的個人資料安全,「OTP 驗證」透過手機簡訊發送給您個人擁有之手機號碼之基本資料。此種驗證方式僅限於本行,請您務必妥善保管您的手機。

您已閱讀並同意接受本行104年06月24日公佈之「網路保險電子化服務聲明事項」,請您點選閱讀「網路保險服務聲明事項」及「富邦人壽保險股份有限公司履行個人資料保護法告知說明」。

我已閱讀並同意上述內容之所有規定事項。

注意事項:

1. 本行將於1-2分鐘內將您的驗證碼予以發送。
2. 驗證碼僅限個人資料安全,此驗證碼僅限於20分鐘內有效。
3. 請您在收到驗證碼後,於20分鐘內輸入使用,逾期驗證碼失效,請以「忘記密碼」功能重新申請。

確認送出 取消送出



# Step 5.

## 成功加入會員



### 溫馨小叮嚀

1. 完成會員申請，請於收到密碼後20分鐘內登入使用。
2. 逾時密碼將失效，需以「忘記密碼」功能重新申請。